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ZAPISNIK 
 
11 . redne seje sveta KS Gradin, ki je bila dne , 11.6.2024 ob 17.30 uri v sejni sobi doma  
krajanov v Brezovici. 
 
Prisotni člani sveta:  Sebastijan Šaule, Paolo Stepančič, Sandi Vežnaver,  Marino Boškin,  
                                           Manja Vrenko 
 
Opravičeno odsotni:, Nataša Radin, Danilo Maršič, Igor Mikolič 
Zapisnikar: Marica Babič 
 
Predsednik pozdravi vse prisotne, ugotovi da je svet sklepčen od 8 članov, prisotnih 5, ter za 
sejo predlaga naslednji 
 
DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 10. redne seje sveta KS z dne, 12.4.2024; 
2. Tekoče aktivnosti v KS in prispele vloge; 
3. Altroke Istra Topolovec; 
4.  Razno 

 
Dnevni red je bil brez pripomb soglasno sprejet. 
 

Ad 1 
POTRDITEV ZAPISNIKA 10. REDNE SEJE SVETA KS 

 
Člani sveta na vsebino posredovanega zapisnika 10. seje z dne, 12.4.2024  niso imeli pripomb, 
zato so člani  soglasno z 5 glasovi ZA, sprejeli naslednji 
SKLEP št. 1-11:  
Potrdi se zapisnik 10. redne seje svet KS. 
 
 

Ad 2 
TEKOČE AKTIVNOSTI V KS in PRISPELE VLOGE 

 
2.1. 
 
Poroča- predsednik KS: 

➢ Dela na šoli v Hrvojih potekajo skladno z razpisom. Ugotavlja se, da bo obseg del večji, 
kot je bilo predvideno. Veliko več gred in lesa je v slabem stanju in jih bo potrebno 
zamenjati. V KS bomo morali razmišljati o namenu tega prostora. 

➢ Pričela se bodo dela na ureditvi platoja in postavitvi hišice poleg doma krajanov v 
Brezovici ter dela na sanaciji Šćurak v Pregari. 

➢ Cesta za Peraje je po tem močnem dežju v zelo slabem stanju. Potrebno bi bilo navozit 
material, očistit kanale in uredit odvodnjavanje. Predsednik predlaga, da bi se obrnili za 
pomoč na MO Koper, katera naj bi nam dala material, strojna dela bi plačala KS. Člani 
sveta se s predlogom strinjali. 
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➢ Problematična je cesta Koromači-Malinska, odneslo je del ceste. To cesto uporablja tudi 
policija. Potreben je ogled in ustrezna sanacija. 

➢ Velik problem nam povzroča iztok iz male čistilne naprave, pušča iz ponikalnice. 
Uporabnikov, ki koristijo MČN je vedno več. Nujno se je potrebno uskladiti z Marjetico 
Koper, MČN izprazniti jo očistiti, servisirat ter spraznit ponikalnico, ki se nahaja pod 
ekološkim otokom pod domom krajanov. 

➢ Potrebno je ponovno čiščenje kanala v Sirčih. Poklicati je potrebno CPK. 
 

2.2. 
Na KS je prispela Odločba o sečnji protipožarne poti Žrnjovec-Boršt v višini 2.500,00 €. 
 
2.3. 
PGD Gradin naprošajo KS za donacijo pri nabavi garderobnih omar za operativce. Predsednik 
pove, da žal KS ne more donirat sredstva za nabavo  osnovnih  sredstev.  
 
2.4.  
Krajani so podali pisno ponudbo za nabavo  polnilca za kolesa. Člani sveta so se s pobudo 
strinjali, ter predlagali, da se pobuda pošlje na MO Koper. 
 

Ad 3 
 

Predsednik pove, da se bo 27.6. v Topolovcu odvijala prireditev Altroke Istra od 17. do 24. ure. 
Potrebno bo narediti skupno akcijo krajanov ter očiti ob cesti za Topolovec, pokositi parkirišča, 
očistiti prireditveni prostor – trg v Topolovcu. Predsednik pričakuje udeležbo vseh krajanov, z 
obvestili po oglasnih deskah se bo krajane pozvalo za skupno akcijo. 
Parkirišče je predvideno na Belvedurju do Topolovca bo vozil manjši avtobus.  
Organiziral bi se pohod do cerkvice Sv. Heromelo (pohod bo izpeljala Manja) 
Član se dogovorijo, da se dobijo v sredo 26.6. 
 
 

Ad 4 
Predsednik ponovno opozori prisotne o delovanju facebook strani. Nujno je potrebno dogovorit 
kdo bo nalagal slike in obvestila. Motivov KS je veliko. 
 
Ker pod razno ni razpravljal nihče več je predsednik sejo sveta zaključil ob 19.15 uri. 
 
 
Zabeležila       Predsednik KS 
Marica Babič, l.r.      Sebastijan Šaule, l.r. 


